
 

Dagsorden 

Skolebestyrelsen 

 

 

 

Mandag d. 31. okt. 2022 

 

 

Der afholdes møde i skolebestyrelsen mandag den 

31. okt. 2022 kl. 19.00 – 21.00 i personalerummet med 

følgende dagsorden:                    

                      Bemærk tid og sted!  

 

 

Fraværende:  

Sverre, Anne Sofie, Jesper 

 

Dagsorden:    Referat: 

 
 

                             

1. Orientering. 

 

a) Fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b) Fra Formanden 

 

 

 

 

 

 

 

c) Fra Skoleledelsen 

• Jens (Indskoling og SFO) 

• Susanne (Udskoling) 

• Lars 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad a) 

Ideer til udearealer – flere ønsker fra de 

små – basket, edderkoppegynge.  For 

svag klokke udendørs. 

Ønsker om flere forskellige slags juice og 

andre snacks i skoleboden. 

Arrangementer planlægges af elevrådet – 

herunder bl.a. julebingo og hockey. 

 

 

Ad b) 

Mette har været i dialog med Per 

Viggo Larsen - chef for Børn og 

Læring, og får tilsendt en tidslinje ift. 

ansættelse af en ny skoleleder. Dette 

sker indenfor kort tid. 

(Se nedenfor) 

 

 

Ad c) 

Indskolingen: 

Temauge forløb godt. Fin 

motionsdag. 

SFO har haft fokus på Haloween. 

Jens har indkaldt til møde om 

udearealer, hvor repræsentanter fra 

SB (skolebestyrelse) også deltager. 

Der udarbejdes en procesbeskrivelse. 

Skolens mission/vision skal 

indtænkes. 

 

Udskolingen: 

Netop overstået brobygning og 

terminsprøverne venter forude i uge 

46. 

Dette foregår i drenge gymnastik. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

d) Fra Personalet  

 

 

 

 

BRUS arrangement for 7. og 8. 

årgang i morgen tirsdag. 

Vi har arbejdet på indretningen af 

faglokalerne. 

Vi har åbnet op til EBIC, således 

eleverne på 7.- 9. kan benytte den. 

Der er tilsyn fra skolens side. 

 

Lars: 

Eye-Learn er søgt til indendørs 

indretning. 

Evakueringsøvelse i dag. Bliver 

evalueret. 

Dialogmøde for bestyrelsen den 15. 

november – husk at melde til. 

Jesper Petersen, adm. leder, går på 

pension 31.12.2022. Står til rådighed 

ind i det nye år – nærmere aftales. 

Lars Frederiksen, skoleleder, går på 

pension med udgangen af januar 

2023. Lars melder ud i morgen på 

aula. 

Lene Vognstrup, sekretær, har fået nyt 

arbejde, og er stoppet med udgangen 

af oktober. 

 

Ad d) 

Der er megen fokus på karakterer og 

på UPV 

(uddannelsesparathedsvurdering). 

Vi havde et godt møde ift. Code of 

Conduct – det gode frikvarter.  

 

 

2.   Forretningsorden. 

            LF gennemgår skolebestyrelsens forretningsorden.  

              

 

 

 

 

 

3. Bestyrelsens arbejde fremadrettet. 

Vi kigger på bestyrelsens arbejdsopgaver, snakker 

om forventninger til dette arbejde, prioriterer 

arbejdsgang 

kigger på et årshjul. 

LF kommer med et oplæg. 

 

 Ad 2) 

Lars gennemgår skolens 

forretningsorden. 

• Der ytres en ændring af §8. Der 

ønskes tilføjet, at mindst 4 af de 6 

medlemmer skal være 

forældrevalgte. 

 

Ad 3) 

Lars gennemgår Skole og Forældre 

oplægget. 

 

Tanker fra alle: 

• Mission/vision – kan det koges 

ned til en dagligdag og tænkes ind 

i hver tanke på alle niveauer. – Et 

bulletpoint/et slogan. 

• Der skal mere fokus på 

omsætningen af mission/vision 

som værende på én matrikel – 

mere hands-on. 



• De lovpligtige principper bør vi 

indtænke og arbejde med. 

• Opdatere hjemmesiden så den er 

vedkommende og up-to-date. 

• En opdateret brochure. 

• Fællesskabende aktiviteter. 

• En åbningsfest – evt. ifm. 

Skolefestugen – kunne dette være 

en deadline til en fest? 

• Det er akut med opbevaring til 

udskolingens opbevaring af bolde, 

spil etc. 

 
            . 
 

 

4. Trafiksikkerhed. 

Punkt jf. årshjulet. Udsat fra sidste møde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Forældremøder. 

Tilbagemelding fra jeres deltagelse i møderne. 

Udsat fra sidste møde. 

             

 

 

6. Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad 4) 

Skal vi lave en trafikkampagne? 

 

Det opleves, at bilerne ikke respekterer 

skolepatruljen. 

Der er uhensigtsmæssig kørsel. 

 

Kys og kør virkede godt. 

 

Susanne tager fat i politiet ift. besøg vedr. 

kørsel, el-løbehjul, hjelm og lygter. 

 

At skolebestyrelsen har fokus på 

trafiksikkerheden, vil være et godt 

incitament.  

 

Gode oplæg om den gode historie – 

foredrag om sikker trafik. 

 

Ad 5) 

Det aftales, at alle forældrevalgte melder 

ind til Mette (formand) 

 

 

 

 

Intet. 

      

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

              

 

 

 

 

 

 

 

 


